
 
 

Z Á P I S N I C A 
 

 
 

Zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Marhaň, konaného dňa 
22.09.2023 o 18.30 hod. v miestnom kaštieli. 

 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
 
 
Program Obecného zastupiteľstva/ďalej len OZ/ Marhaň. 
 

1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia OZ. 
2. Voľba návrhovej komisie. 
3.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 
4. Kontrola uznesenia z predchádzajúceho OZ. 

 
 

5. Správa Hlavného kontrolóra obce/HKO/ Marhaň o výsledku kontroly 
6. Preklenovací a terminovaný úver na akciu stavebné práce: Marhaň vodný zdroj, 

verejný vodovod a výdajné miesta na pitnú vodu./Rómska osada a ulica nad ZŠ/                                                        
 

7. Stanovisko HKO obce k dodržaniu podmienok úveru. 
8. Konsolidovaná výročná správa obce Marhaň za rok 2022. 

 
9. Organizácia Materskej školy v Marhani v školskom roku 2023/24. 
10. Organizácia Základnej školy v Marhani v školskom roku 2023/24. 
11. Návrh plánu: PHSR/program hospodárského rozvoja/ obce Marhaň na programové 

obdobie 2021-2027 
12. Pietna slávnosť pri hrobke rodiny Dessewffy za účasti Gen. Konzulátu Maďarska 

07.10.2023/sobota/. 
13. Rôzne/diskusia/. 
 
14. Záver. 
 
 
 

 
 

1. Zasadnutie OZ Obce Marhaň otvoril a viedol starosta obce p. Kuziak Jozef. 
Konštatoval, že zastupiteľstvo je uznášania schopné, nakoľko sú prítomní 6 poslanci, 
čo je väčšina poslancov Obecného zastupiteľstva./poslanec Milan Bakaľár sa riadne 
ospravedlnil/. Poslanci následne program zasadnutia jednomyselne schválili s tým, že 
v bode 5 programu miesto správy HKO sa bude riešiť úprava rozpočtu. 

 
 

2. Do návrhovej komisie boli navrhnutí: Ing.Horák Slavomír, Ján Lukáč a Oravec 
Slavomír. 

 
Hlasovanie:   za: 6,  proti: 0,   zdržal sa: 0,  



 
 
 
Poslanci OZ jednomyselne do návrhovej komisie zvolili Ing. Slavomíra Horáka, Jána 
Lukáča a Oravca Slavomíra.  
 

 
 

3. Starosta obce navrhol za zapisovateľa – Františka Šestáka  
a za overovateľov zápisnice – Beátu Špirlovú a Petra Motýľa. 

 
 

4. Kontrola uznesenia – OZ zobralo na vedomie kontrolu uznesenia z bývalého 
zasadnutia OZ. 
 
 

5. Viď. vyššie v bode 1, poslanci schvaľovali úpravu rozpočtu. 
Hlasovanie:  Za : 6,  Proti: 0,   Zdržal sa : 0 
Poslanci OZ jednomyselne schválili úpravu rozpočtu s návrhom poslankyne 
Waksmanskej doplniť k niektorým položkám konkrétne údaje. 
 
 
 

6. Pre schvaľovaním preklenovacích úverov si poslanci vypočuli stanovisko HKO 
k dodržaniu podmienok úverov. Body 6 a 7 boli týmto vymenené. 
Stanovisko HKO berie zastupiteľstvo na vedomie a  je prílohou tejto zápisnice. 
 
 

           
7.  V siedmom bode schvaľovali poslanci dva  úvery a to preklenovací úver vo výške 

204.657,37.-eur na obdobie 12 mesiacov, ktorý bude použitý na úhradu nákladov 
súvisiacich s projektom “Marhaň vodný zdroj, verejný vodovod a výdajné miesta na 
pitnú vodu/Rómska osada a ulica nad ZŠ“. Tento úver bude zabezpečený 
blankozmenkou, oba spolu s dohodou o vyplňovacom práve k blankozmenke. 
/95%EU fondy/, a terminovaný úver vo výške 10.771,44EUR na obdobie 24 
mesiacov, ktorý bude použitý na úhradu nákladov súvisiacich  s projektom “Marhaň 
vodný zdroj, verejný vodovod a výdajné miesta na pitnú vodu. /Rómska osada a ulica 
nad ZŠ/ Tento úver bude zabezpečený blankozmenkou oba spolu s Dohodou 
o vyplňovacom práve k blankozmenke./5% spoluúčasť obce/ 
Hlasovanie: Za :6,  Proti: 0,  Zdržal sa : 0 
Poslanci sa jednomyselne schválili preklenovací úver vo výške 204.657,37.-EUR na 
obdobie 12 mesiacov a terminovaný úver vo výške 10.771,44EUR na obdobie 24 
mesiacov. 

 
 

 
8.  V bode 8 poslanci OZ schvaľovali Konsolidovanú výročnú správu obce Marhaň za 

rok 2022. 
Hlasovanie:  Za : 6,  Zdržal sa: 0,   Proti:  0 
Poslanci jednomyselne schválili Konsolidovanú výročnú správu za rok 2022. 
 
 

 



9. Riaditeľka Materskej školy Marhaň Mgr.Vavreková Ivana predniesla správu 
o organizácii MŠ v Marhani v školskom roku 2023/2024. Odpovedala aj na otázky 
prítomných poslancov. Správu zobrali poslanci na vedomie. 
 
 
 
 

10.  Riaditeľka Základne školy Marhaň Ing.Vojteková Monika predniesla správu 
o organizácii ZŠ v Marhani v školskom roku 2023/2024. Rovnako tak odpovedala aj 
na otázky poslancov, ktorí aj túto správu zobrali na vedomie. 

 
 

 
 

11. Schvaľovanie návrhu plánu PHSR obce Marhaň na programové obdobie 2021-2027 
Hlasovanie: Za : 6,  Proti: 0,  Zdržal sa : 0 
Poslanci jednomyselne schválili návrh plánu PHSR obce Marhaň na programové 
obdobie 2021-2027. 

 
 
 

 
 

12. Pietna slávnosť pri hrobke rodiny Dessewffy. 
Hlasovanie : Za : 6,   proti: 0,  zdržal sa: 0 
Poslanci jednomyselne schválili zorganizovanie pietnej slávnosti pri hrobke rodiny 
Dessewffy za účasti Gen. Konzulátu Maďarskej republiky dňa 07.10.2023/sobota/ 
 
 
 

13. V rôznom/diskusii/ ešte poslanci raz hlasovali. Jednomyselne 6 hlasmi za schválili na 
základe žiadosti predsedu výboru OcFK Marhaň zo dňa 20.09.2023 navýšenie dotácie 
vo výške 1.000.-eur z dôvodu navýšenia nákladov na celkovú činnosť a fungovanie 
klubu, mládeže a dospelých. Poslankyňa Beáta Špirlová sa informovala o stránke obce 
a navrhla ju vylepšiť a doplniť informácie. Takisto sa pýtala na hospodárenie obce 
v otázke daní a či majú všetci občania obce poplatené dane za nehnuteľnosti, psov 
a vývoz odpadu. Poslanec Oravec Slavomír zopakoval svoj podnet, aby bolo prijate 
Všeobecno-záväzné nariadenie obce, týkajúce sa zákazu používania alkoholických 
nápojov na verejnosti, predovšetkým pred predajňou CBA. Po vyčerpaní bodov 
programu Ing. Slavomír Horák prečítal uznesenie uznesenie. 
 

 
 

14. Na záver OZ starosta obce p. Jozef Kuziak poďakoval prítomným poslancom za 
úspešné zvládnutie dnešného zasadnutia a následne zasadnutie ukončil. 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 



 
 
Zapisovateľ:  Šesták František 
 
 
 
Overovatelia: .............................                                                 Starosta obce .......................... 
 
                      .............................. 
         
                      .............................. 
 
V Marhani : ................................................2023 
 
          


